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Nazdat potreboval by som poradit ohladom dvoch stvorkoliek Kawasaki Brute force 750-2006 a Arctic cat
700-2007 pretoze sa neviem rozhodnut ktora bude lepsia kupa. Jeden chlapik tunak v okoli predava
Kawasaki BF 750 rv: 2006 ako nova doviezol si ju z USA a nevozi sa na nej posledne 3 roky mu stala v
garazi ma 300 mil len problem je ze to je karburator a ja by som chcel uz skor vstrekovanie ale zase za
taku cenu a najazdene kilometre nekupim taku stvorkolku  zo vstrekovanim tak tu mam dilemu v tom a
ta druha stvorkolka je Arctic cat 700 rv:2007 stav tachometra neznami pre poskodenie ale vizualne
vyzera celkom v pohode. Tak mi prosim vas poradte. Dakujem
kase 28.08.2013 21:16:52

pokud seš šetřílek tak kawu nekupuj je to hodně srdcovka. Arcticcat ma motor ze
suzuki ale ASP má díly skoro jednou tak drahe jak na tu susu.škoda že ten arctic není
650 prej to byl motor kwasaki
kase 28.08.2013 21:16:54

pokud seš šetřílek tak kawu nekupuj je to hodně srdcovka. Arcticcat ma motor ze
suzuki ale ASP má díly skoro jednou tak drahe jak na tu susu.škoda že ten arctic není
650 prej to byl motor kwasaki
arcticcat400 28.08.2013 21:29:05

tak zase to niesom ale aku ma pribliznu spotrebu?
kase 29.08.2013 07:12:35

cca 15-20L někdy i víc.
HELLGEJ 29.08.2013 07:21:27

arcticcat400> jo jo,kolem 14litrú při běžné jízdě,karbec o něco víc,ale jízda na kawě je
aspoň jízda,artic cat se tomu nemúže rovnat a spotřebu má možná o dva litry
menší,ale to už snad nikdo nebude řešit.já bych bral kawu,tam aspoň víš,co má
najeto,kdo ji měl a co s ní jezdil.na kawě opravíš všechno sám,je to jednoduchý
stroj,díly nejsou nějak drahé.:-DD :lol: :lol:
arcticcat400 29.08.2013 07:38:25

ok dik za rady a spotreba je na 100 km?
HELLGEJ 29.08.2013 07:47:44

arcticcat400> na 100km ano.je to o stylu jízdy,o pneumatikách a prostě o všem,říkal
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mi micar(má dvě kawy,karbec i stříkačku)že mu ten karbec snad žere ještě
méně(čemuž já nevěřím)a říkal,že teď jel kdesi po asfaltu,valil a spotřeba snad kolem
8litrú(čemuž taky nevěřím :lol: )má ty kawy v základu,25pneu,žádné kokotiny
navěšané na tom nemá,ale i tak se mi to nezdá +o( no snad se tady ukáže a seznámí
nás on se svým měřením a zjištěním :lol:
micar 29.08.2013 14:03:39

hellgej-co mě pomlouváš (n) v sobotu si to rozdáme :lol: delší cesta do 80km/h se dá
jet do 10 l.ted jezdíme na Libavou ujedem kolem 100km taková všehochut a mám
12-13 l.mrdárny,potoky,po zadních,odhrnování sněhu 20-30 ljezdí s náma polaris 850
a to samé,já mám tu karburátorovou i radši, protože je ve spodu trochu ostřejší,má
kratší plyn,a nemá se tam co posrat
HELLGEJ 29.08.2013 14:13:29

micar> píšu o tobě hezky,že ti kawa nežere,že ti pěkně fachá atd :lol: :-DD
mortylen 29.08.2013 14:34:12

toto aj ja zvazujem, karbec ci striekacku? spotrebu neriesim...  velmi intenzivne
zhanam kawu, HELLGEJ a viki vedia (v kuse ich otravujem :-DD )
micar 29.08.2013 17:17:40

to je jedno.střik má lepší starty hlavně v zimě,nebo když dél stojí.karbec levnější
opravy-nemá řídici jednotku,vstřiky,čerpadlo
HELLGEJ 29.08.2013 17:36:50

micar>to je jedno.střik má lepší starty hlavně v zimě,nebo když dél stojí.karbec
levnější opravy-nemá řídici jednotku,vstřiky,čerpadlo

 na kawě není co opravovat,protože se nejebe kámo,máš dvě tak to snad víš :-DD :lol:
micar 29.08.2013 18:18:57

;-) (y)
Josejose 29.08.2013 22:55:00

Jediný rozdíl mezi karbcem a vstřikem je to startování akorát s tím karbcem se člověk
může pohrát co se týče ladění, teda pokud tomu rozumí :lol: No a co se týče jestli
kawu nebo AC, tak samo že kawu bo AC já osobně bych nechtěl ani náhodou a
rozebírat to nebudu +o( Jináč já teda takovou spotřebu nemám ani náhodou a proto
jsem rychlejší než Olin bo on je zase těžší že Helgy :lol: :-DD A kawa je opravdu
srdcová záležitost ;-) (y)
HELLGEJ 30.08.2013 12:36:53

Josejose> MÁŠ PRAVDU KAWAMANE :-DD :-DD
zajo 30.08.2013 13:48:23

ak chceš mám na predaj Suzuki Kingquad 750 ;-) (y)
majo 31.08.2013 20:23:12

hlavne srdcovka na penazenku :D ale ja si zato mozem veksinu sam :D urcite kawu
zober. dva hrnky su dva hrnky
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